
Referat af ordinær generalforsamling for Grundejerforeningen Østre Smedegård, 25.06.2021 

 

1: Valg af dirigent: Michael Andersen                

  Lovlig indkaldt, beslutningsdygtig generalforsamlingen 

2:  Protokol: Godkendt  

3. Bestyrelsens beretning 

• Tilstanden af Kloak rør i hele foreningen er dårlig vedligeholdt og det kræver nu at der bruges 

penge på renovering.   

• Mange medlemmer af grundejerforeningen bliver påvirket af planerne om solcelleanlæg, mange vil 

blive berørt af anlægget. Bestyrelsen har valgt at engageret sig i protesten mod anlægget. Der 

bliver borgermøder da det skal godkendes i indeværende år.  

• Invitation til sommerfest den 21/8 kl. 15. 

• Vejdag den 10.7 kl. 9.30 mødes ved Krydset Nordmarksvej, Odinsvej  

Beretningen godkendt efter debat. 

4. Revideret regnskab: Godkendt 

5.  Forslag fra bestyrelsen: 

• Forslag fra bestyrelse at kontingent er uforandret, blev nedstemt. Nyt forslag stillet: at hæve 

Kontingent til 2500 kr. pr. 1/10 2021. Beslutningen om at hæve kontingentet er begrundet med, at 

der skal spares op til renovering af de fælles kloak rør da de er i meget dårlig forfatning. Der skal 

indhentes tilbud mht. renovering af kloakken og lægges en langsigtet plan. Der indkaldes til 

ekstraordinær generalforsamling i efteråret når tilbuddene er indhentet. 

7.  Valg af bestyrelsesmedlemmer: Jørgen Madsen Brucz genvalgt, 

     Vivi Hansen nyt medlem af bestyrelsen 

8. Valg af suppleanter: Frede Ewert genvalgt som suppleant  

     Tom Helligesøe Haahr ny suppleant  

9.  Valg af revisorer: Kirsten Ewert genvalgt 

      Jannie Tauby genvalgt 

10. Eventuelt 

• Opfordring til at køre langsomt.  

• Erik Jørgensen ønsker ikke at man går langs skellet ved marken, man skal benytte vejnettet 

• Kattens værn kommer og sætter fælder op så vildkattene bliver indfanget. 

• Folk opfordres til at være påpasselige med deres hanhund særligt i perioder hvor der er hunhunde i 

løbetid. 

• Vandet leveres nu fra Kirke Hyllinge vandværk, grundet problemer med vandkvaliteten fra 

Kyndeløse vandværk. Der arbejdes på at sammenlægge de to vandværker. Vand er billigere fra 



Kirke Hyllinge vandværk som er nyrenoveret og fuld automatiseret.  Generalforsamling i Kyndeløse 

vandværk afholdes formentlig den 27/8 hvor der tages beslutning om sammenlægning. 

• Fælles arbejdsdag 10. juli 2021. 

Generalforsamlingen hævet kl. 21. 

 

Referat: Astrid Bruun 


